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Po letu dni je KS izbrala najemnika za nekdanjo kapelico ob židovskem pokopališču - Zagotoviti morajo še uporabno dovoljenje 

v kapelici lokal 
ln društva 
Nekdanja židovska Kapelica v Rožni Dolini bo 
po letu dni zaživela. Tamkajšnja krajevna 
skupnost je za najemnika izbrala gostinca, del 
prostorov pa bo namenila društvom. 
Dejavnosti pa še ne bodo zaživele, saj si morajo 
za objekt najprej zagotoviti uporabno 
dovoljenje. 

RožNA DOliNA ~ Nek
danja kapelica, ki jo je kra
jevna skupnost Rožna Do
lina v zameno za vzdrževa
nje pokopališča dobila v last 
od tržaške židovske skup
nosti (pred tem je v njej več 
let domoval casino Fortu
na), je kar leto dni prazna 
samevala. Predsednik sveta 
KS Valter Vodopivec nam je 
pred časom potrdil, da so 
kmalu po izselitvi Fortune 
dobili precej ponudb, 
večinoma za gostinski lokal. 
za objekt se je med drugimi 
zanimala tudi tržaška židov· 
ska skupnost, ki pa pisne 
ponudbe ni poslala. 

Veliko idej, a brez 
dogovora 

Potem se je vse skupaj 
začelo vleči. Mestna svetnica 
Iva Devetak je lani predla· 
gala, da bi kapelico v last 
prevzela občina, prisodila 
odškodnino KS in v kapeliCi 
uredila muzej holokavsta in 
internirancev. Kot objekt kul
turne in zgodovinske de
diščine bi lahko postala kul
turna in turistična destina
cija, je-menila. Vodopivec te
mu ni nasprotoval. vztrajaj 
pa je. da za vse zainteresirane 
veljajo enaki pogoji - za KS 
najugodnejša ponudba. 

Ko je ta ideja padia v vodo, 
se je na občini pojaviJa nova: 
v 180 kvadratnih metrov ve
liki kapelici bi uredili pro
store kriznega centra za 
mladostnike, ki so žrtve na
silja v družini. Pobudo so 
posredovali centru za so
cialno delo, ta pa ministr
stvu za delo. KS je .predlog 
takrat podprla, a se država 
za to ni odločila, saj pri
pravlja novo strategijo. 

V kapelici lok3I in 
prostori za društva 

V KS, pri kateri so se za 
prostore zanimali tudi v 
Sentu, so se po letu dni na
veličali čakanja: "Kapelico 
smo morali oddati, . saj mo
ramo ravnati kot dobri go
spodarji. Najemnino potre
bujemo, saj S tem denarjem v 
krajevni skupnosti lahko 
marsikaj uredimo," je po
jasnil Vodopivec. 

Po letu dni je bilo KS dovolj čakanja in je nekdanjo kapelico oddala gostineu 

Odločili so se, da bodo 
spodnje prostore oddali go
stincu, zgornje pa namenili 
društvom. "Da bomo uredili 
prostore za društva smo se 
odločili, ker je potreb vse več. 
V Stari Gori sicer imamo 
prostore za te namene, a so 
že pretesni," pojasnjuje Vo
dopivec. Najemnik bo po
skrbel tudi za okolico, ki je 

bila v zadnjem letu nekoliko 
zanemarjena. 

Dobiti morajo 
dovoljenje 

Objekt pa nima uporab
nega dovoljenja, pa čeprav 
je v njem dolgo deloval ca
sino Fortuna. Kot pravi Vo
dopivec, je prejšnji najem-

nik imel obratovalno dovo
ljenje in soglasja. Po veljavni 
zakonodaji pa brez uporab· 
nega dovoljenja ne bo šlo. 
"Pripraviti moramo projekte 
za spremembo namembno
sti. Menim, da bomo to ure
dili v kratkem, in po poletju 
naj bi kapelica dobila nove 
vsebine," pravi Vodopivec. 
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